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Dr. Kövér László ú r
a Magyar Országgyűlés elnöke

részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtan i

Németh Lászlóné, nemzeti fejlesztési miniszterhez ,

„Hogy tárgyal az NFM Varsóban, illetve elbénázták-e a kvótaértékesítést 2012-ben? ”
címmel,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

1. Kérem, tájékoztasson, hogy a november 11-én Varsóban megrendezett klímaváltozá s

elleni ENSZ világkonferencián részt vett-e Magyarország, és ha igen, kik alkották a

delegációt . Részt vett-e a konferencián akárcsak rövid id őre is Miniszterelnök úr, vagy

Miniszter asszony?

2. Távolmaradásuk esetén ki vezette a magyar delegációt és az hány fős volt?

3. A Varsóba kiutazó magyar delegációban részt vettek-e - a korábbi gyakorlatna k

megfelelően - civil szervezetek képviselői, illetve a parlamenti ellenzék tagjai ?

4. Az Állami Számvevőszék V-0069-242/2413 . számú jelentése kiemelten foglalkozik a

2012. év kvóta eladásaival . A jelentés szerint 2011-12-ben ugyan kilenc cég

jelentkezett EUA vásárlásra, de formai okból senkivel sem jött létre jogviszony! Kik

voltak az ajánlattevők? Melyiknél mi volt a formai hiba, amely miatt nem tudtak

szerződni a cégekkel? Hiánypótlást kértek-e a cégekt ő l?
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5. A jelentés szerint a NFM szakértői 7-14 euró árat jósoltak 2012-re. A tényleges

értékesítések végül gyengébb áron történtek . Kik voltak a szakértők, akik ennyire

rosszul tájékozódtak a kvótapiacon?

6. A jelentés szerint a kiotói kvóta többlet 204,5 M forint értéken tartják nyilván . 1

egységet akkor pontosan hány forintos áron tartanak nyilván ?

7. Van-e CER egység a Minisztérium kvótavagyonában (2013 . november 1-jei állapo t

szerint) és ha igen, hány egység?

8. Érez-e személyes felelősséget azért, mert végül a II . fázisú kvóták jelentős részét 3
euró átlagár alatt kótyavetyélték el, miközben a kinevezése utáni napokban a vevők 10
euró körüli árat ígértek az egységekért?

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2013 . november 18 .

Tisztelettel,

zabó Im
orszá gyűlési képviselő

MSZP
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